

# 緬甸下龍灣 世界文化遺產14天

## Highlight Myanmar & Wonder Halong Bay 14 Days

Nexus Holidays  
聯誼假期

f 聯誼假期悉尼

### 行程特色

河內·下龍灣·仰光·蒲甘·曼德勒  
阿瓦·實皆·赫霍·茵萊湖

【河內】越南首都、三輪車遊覽古城區

【下龍灣】1994年列入世界文物遺產，2012年入選為新  
世界七大奇景，“海上桂林”，夜宿豪華遊船

【仰光】神秘的“黃金佛國”，緬甸的前首都，大理石佛像，  
皇家白象，仰光世界和平塔，瑞光大金塔

【蒲甘】亞洲三大佛教遺蹟之一，還有“萬塔之城”的美譽，  
娘烏市場，瑞西光塔，蒲甘最重要的馬努哈寺，  
狄羅明洛佛塔等

【曼德勒】著名的古都，緬甸第二大城市，被列為聯合國世  
界文化遺產，阿瑪拉普拉古城，妙南聖覺皇宮，  
金色宮殿僧院，釋迦牟尼佛像

【茵萊湖】房道屋五佛寺，貓跳寺，著名的五日市集

### 費用包括

Package Inclusions

機票: 越南航空國際往返經濟客位機票

國內航空包括: 仰光航空, 曼德勒航空, 蒲甘航空和亞洲之翼

接送: 酒店飛機接送

酒店: 12晚4星酒店住宿(雙人房)

交通: 豪華旅遊巴士

門票: 行程中列明的景點門票

餐飲: 行程中列明的早、午、晚餐

導遊: 專業國語當地導遊

- International airfare with Vietnam Airline (economy class)
- Domestic connecting with Air Yangon, Air Mandalay, Air Bagan and Asian Wings
- Transfer
- 12 nights 4-star accommodation (Twin/double share)
- Coach Transportation
- Sightseeing tours including entrance fees
- Meals as per the itinerary (B=Breakfast, L=Lunch, D=dinner)
- Mandarin-speaking local tour guide

### 費用不包

Package Exclusions

簽證: 越南簽證AUD\$130/人, 緬甸簽證AUD\$75

機場: 機場稅AUD\$700

小費: 小費AUD\$10/天

保險: 強烈建議購買各種旅遊保險如: 醫療、失竊、旅程取消等, 保障個人利益!

消費: 私人性質的消費

- Tippings - AUD\$10 per day
- Vietnam Visa - AUD \$130
- Myanmar Visa - AUD \$75
- Airport taxes - AUD \$700
- Travel insurance (strongly recommended)
- Personal expenses

### 保證出發日期

Guaranteed Departures

2015年

11月12日

2016年

01月21日

團費 \$3899起  
Tour Fee

單房差 \$1200  
Single Supp.

**1****澳洲 > 河內**

乘坐國際航班飛往越南首都-河內，到達後，導遊專車接機，入住酒店休息。

**Day 1 Australia > Hanoi**

Upon arrival in Hanoi, be greeted by our friendly representative who will transfer you to the hotel for check-in. Overnight in Hanoi.

**2****河內 > 下龍灣 (早、午、晚餐)**

早餐後，前往名列世界十大名勝之一的下龍灣，車程約3個小時。這個海灣密集地分佈著**1,900**多座石灰岩島嶼，星羅棋佈著數不清的大小島嶼與奇峰怪石，山水相連，千變萬化，這些與廣西的桂林山水有異曲同工之妙，因此它還有一美稱“海上桂林”。登船後，在船上享用海鮮餐，午餐後可以在船上休息觀光，如果天氣好的話，還可以游泳甚至乘坐小船冒險進入部分小洞穴。傍晚可以欣賞日落餘暉籠罩下不一樣的下龍灣美景，夜宿遊船。

**Day 2 Hanoi > Halong (Overnight on cruise) (B, L, D)**

After breakfast at hotel, our shuttle bus will bring to Halong Bay to board Indochina Sails. Indochina Sails boarding time is at 12:15 pm. Upon boarding guests are gather in the dining room for a comprehensive safety and boat orientation briefing followed by itinerary details. After the briefing and check in we have a bit of free time till lunch is served at 1:00pm. Lunch is a multi-course Vietnamese and Western set menu. During lunch we cruise through the Bai Tu Long Bay, cruising through the most beautiful and quiet area in Bai Tu Long Bay and Halong Bay to visit Cua Van Fishing Village. Cua Van Floating Fishing Village (the largest fishing village on the Bay). At the village, which has a population of about 600 residents living in about 150 floating houses, guests can choose between kayaking through the village or visiting on small bamboo boats (sampan) rowed by the villagers. Back on board after visiting the village there will be free time of about one and a half hours before the Cooking Class on board will be held by our Chef and all the passengers could attend to this. During that time the chef will conduct a Cooking Class showing the guests how make some Vietnamese food which is traditional food in Vietnam and guests will taste the food after the class. In addition we will have the first of our double happy hours from 6:00 till 7:00 during which time one free drink will be received for each one ordered. The dinner is served at 7:30pm. Dinner is a sumptuous buffet featuring an array of salads, seafood, meat dishes, seasonal fresh fruits and deserts.

**3****下龍灣 > 河內 > 河內半日遊 (早、午、晚餐)**

早餐後，自由活動，遊船於**11**點左右靠岸。驅車回河內市區，下午三點左右，在當地餐館享用午餐，午餐後參觀玉山廟宇，還劍湖，還有乘坐三輪車遊覽城市古區，可以一邊欣賞古式建築，一邊觀察當地人民日常生活。

**Day 3 Halong Bay > Hanoi > Half day city tour (B, L, D)**

The next morning coffee, tea and breakfast pastries are on offer from 6:45. Tai Chi lessons are led by our tai chi master at 7:00 before we leave the boat at 7:45 for a walking tour of Titov Beach Island. About one hour is spent on the island allowing time for a climb up the steps to the peak for a breathtaking 360 degree view of the Bay (there is also an expansive viewing deck half way up). After the climb there is time left to relax on the beach and have a swim. Back on board it's time for final packing and freshening up before enjoying a full breakfast buffet, including traditional Vietnamese Noodles (Pho). After breakfast guests may relax in the dining room and lounge or on the deck enjoying the last Bay views before disembarkation at 11:00am. At around 15:00, our guide will pick you up again for late lunch in Hanoi followed by a visit to Hoan Kiem Lake, Ngoc Son Temple and with ride on cyclo for 45 mins around Old Quarters. Have dinner at a local restaurant and watch Vietnam's unique Water Puppet Show. Overnight in Hanoi.

**4****河內 > 仰光 (早、午、晚餐)**

早餐後，自由活動，中午**12**點吃午餐。隨後專車後送往河內機場，直飛仰光。抵達後，導遊接機，送往酒店辦理入住手續。仰光位於緬甸南部，寬廣的仰光河，肥沃的三角洲上。城區裡都是林蔭大道，在樹梢上隱約浮現閃閃發光的佛塔。短暫的緬甸最後王國曼德勒，因為英國在**1885**年全面征服緬甸而結束。從此，仰光才成為緬甸的首都。夜宿仰光酒店。

**Day 4 Hanoi > Yangon (B, L, D)**

After breakfast, free and easy time. Around 12pm, check out and have lunch at local restaurant. Then transfer to airport fly to Yangon, our representative welcome with welcome presents: postcard and Map of Myanmar. Transfer to Hotel for check in. Then go out for welcome dinner. Yangon lies in the fertile delta of southern Myanmar, on the wide Yangon River. The city is filled with shaded boulevards, while shimmering stupas float above the treetops. The city became the capital only in 1885, when the British completed their conquest of Upper Myanmar and Mandalay's brief period as capital of the last Burmese kingdom ended. Overnight at Hotel in Yangon.

**5****仰光 (早、午、晚餐)**

早餐後，首先參觀巨型的大理石佛像，與皇家白象，**KABAR Aye**寶塔。**1954**年第六屆宗教議會大會就在這塔內寬大的院廳內召開。然後去看位於同一院內的**Mahapasana**巖洞。參觀敬奉著四尊最大臥佛的**Chaukhtatkyi**寶塔。然後，在仰光市中心溜達，在**白塔**，**MahaBandoola**公園，獨立紀念碑，市政廳，高等法院和許多殖民時期風格的建築物前拍照留念。建議您最好沿**Pansodan**街漫步，沿途有郵局和參議院等美麗建築。稍遠，在河邊，還可以看到美麗的殖民時期的建築，現在是文化之家，有佛塔和優雅的公園。傍晚，您可以在**Singuttara**山頂，壯觀的**Shwedagon**大金塔前，欣賞晚霞夕照的璀璨。許多當地人和佛教徒都會到這個山頂膜拜祈福。**Shwedagon**大金塔全用黃金，鑽石，紅寶石和祖母綠寶石裝飾。相信是在第**6**和第**10**世紀之間建成，經過多次重修。據說，這裡供奉著八根佛祖的頭髮舍利。夜宿仰光酒店。

**Day 5 Yangon (B, L, D)**

Your sightseeing begin by visiting Giant Marble Buddha Image & Royal White Elephant, Chaukhtatkyi Pagoda, houses the fourth largest colossal reclining Buddha, and then photo stop at the heart of Yangon such as Sule Pagoda, MahaBandoola Park with Independence Monument, City Hall, High Court and many colonial style buildings. We recommend you to walk along the street Pansodan, in which he will find the beautiful buildings of Post office and the Senate. If it walks a little further even the margins of the river he will be able to contemplate the beautiful colonial buildings as the House of the Culture while it happens for religious pagodas and elegant parks. Enjoy the sunset at the magnificent Shwedagon Pagoda located on top of Singuttara Hill, where many locals and Buddhists come to worship. Shwedagon Pagoda is thought to have been built between the 6th and 10th Centuries; however it has been rebuilt many times. It is here that eight strands of Buddha's hair are said to be kept. The pagoda is covered in gold and contains diamonds, rubies and emeralds. Overnight at Hotel in Yangon.

**6****仰光 > 蒲甘 (早、午、晚餐)**

早餐後，專車送往仰光機場，飛往蒲甘市。抵達後，導遊接機送往酒店。蒲甘市能聞名世界，歸功於**11**世紀到**13**世紀末期，當地國王，將軍和達官貴人們，為了唯一神聖「轉世」的目標，一磚一瓦所建造成的寺廟和佛塔。據信，在該地區一度曾有一萬兩千多間寺廟和佛塔。然而因為外入侵，戰爭和自然災害，把大部分的寺廟和佛塔變成廢墟。儘管如此，蒲甘市目前還有兩千兩百多座古廟。因此，它還是緬甸最大的古廟建築群觀光點(由於寺廟和佛塔有兩千多座，在緊密的行程、有限的時間內，很難把所有廟宇看完。因此，我們精心選擇了幾座主要的，讓各位參觀。倘若閣下想看更

多的寺廟，請告訴導遊或司機，在本市逗留的時間許可內，他們會盡量滿足您的需要。全天觀光旅遊蒲甘市：參觀Nyaung-U市場，寶塔的黃金塔。這是本市最重要的捨利聖地，各位可以看到當地古傳佛教中的37個聖靈《Nats》像。也可以在Kyansitta《洞窟》寺的走廊，看到12世紀的壁畫裝飾。參觀另一個《洞窟》寺Gubyaukgyi，裡面用精彩的壁畫描出佛陀的《本生故事》。下一站是Htilominlo寺。這是蒲甘市最後一座BAMAR風格的寺廟，裡面都是古老的壁畫和帶狀的裝飾。之後我們通過Tharaba門，到達蒲甘古城參觀。下午我們參觀Manuha廟，看巨大的佛祖像，開悟一位被囚禁國王的生活感覺；參觀早期風格的Nanpaya寺廟，和它最精緻的石雕。阿難陀寺是粉刷的建築，是修道院式的傑作，內裡有四尊立佛。鄰近的磚寺院還有保存完好的早期蒲甘時代的壁畫。我們會在61米高，最高的Thatbuinnyu寺廟拍照留念。這廟建於1091年，被譽為《「無所不知廟」或「圓通寺」》。參觀建於12世紀末，外觀宏大的Dhamayangyi大佛塔。它用很少磚砌，幾乎全用環環相扣的灰泥板建成。參觀13世紀建造的大型Mingalarzedi寺廟群，是BAMAR佛塔建築巔峰時期代表作。隨後參觀當地的漆器工藝品製造。日落時分，我們爬上Shwesandaw佛塔的頂層，鳥瞰蒲甘市的寺廟和伊洛瓦底河的壯麗景色。夜宿蒲甘市酒店。

#### Day 6 Yangon > Bagan (B, L, D)

Morning transfer without guide to the airport for flight to Bagan, is famous with the advent of the 11th century and till the end of the 13th century, kings, generals and dignitaries spared no effort to have brick put upon brick, to build temples and pagodas one after the other with the solitary aim of favourably influencing their re-incarnation. It is believed as many as 12,000 temples and stupas once stood in the area; however, invasions, war and natural disasters have reduced most of these to rubble. Despite this, Bagan is home to more than 2,200 standing ancient temples today and as such, is Myanmar's greatest architectural site. Full day Bagan sightseeing tour with a visit to Nyaung-U local market, the golden pagoda of Shwezigon pagoda, which is Pagan's most important reliquary shrine – look out for images of 37 "Nats" housed in a small hall. See 12th century frescoes adorning the corridors of Kyansitta "Cave" temple. Continue to Gubyaukgyi, another "cave" temple with fine frescoes of "jataka tales". Next stop is Htilominlo, the last Bamar style temple built in Bagan, with old murals and friezes. Pass through Tharaba Gateway into Old Bagan. In the afternoon, visit Manuha Temple with gigantic Buddha images, a captive king's impression of life in prison; Nanpaya, an Early-style temple with the finest stone carvings, Ananda temple, a whitewashed masterpiece of Mon architecture with four standing Buddhas, and the adjacent brick monastery from the early Bagan era with well-preserved murals. Making a photo stop at the tallest temple measuring 61 meters Thatbuinnyu known as "temple of omniscience" and dating from 1091. Next, visit Dhamayangyi, a massive-looking temple dating from end of 12th century which is famous for its interlocking mortar less brickwork. Continue to Mingalarzedi, the last of the large pagodas built in the 13th century, representing the pinnacle of Bamar pagoda architecture. Then, visit local lacquer workshop to watch craftsmen skillfully making this most famous of Bagan handicrafts. At the sunset time and climb to the top of Shwesandaw stupa to enjoy magnificent views over Pagan's temples and the Ayeyarwady River. Overnight at Hotel in Bagan



#### 蒲甘市 (早、午、晚餐)

上午參觀蒲甘市BAMAR風格、兩層的宏大寺廟Sulamani。廟裡有四座坐佛像。並參觀Lemethna寺。這寺的尖頂是類似於阿難陀(印度語，即(完美的祝福)的意思)的印度風格。參觀Payathonzu的三個神殿，三神殿有通道相通。通道裡用大乘佛教或密宗佛教的壁畫裝飾。隨後訪問Nandamanya寺，寺內有精美的壁畫和令人驚訝的性愛壁畫。下午參觀Minnanthu村莊，了解當地人們的生活。參觀Abeyardana寺廟裡代表佛教菩薩和古印度神的壁畫。在一個寶塔的平台上，欣賞蒲甘平原的無限風光。夜宿蒲甘市酒店。

#### Day 7 Bagan (B, L, D)

Today morning visit to Sulamani, one of Pagan's great two-storied Bamar style temple which has 4 seated Buddha images. And visit Lemethna temple, topped by an Indian-style spire similar to Ananda. Then, the three shrines of Payathonzu which are connected by passages adorned with Mahayanist or Tantric mural paintings. Visit Nandamanya temple with fine frescoes and an unexpectedly erotic mural. This late afternoon,

visit the village of Minnanthu to see how the local people live. In the afternoon, visit Abeyardana temple with frescoes representing Bodhisattvas and the gods of Indian mythology. Enjoy a panoramic view of the sun setting over the plain of Bagan from one of the pagoda platforms. Overnight at Hotel in Bagan.



#### 蒲甘市 > 曼德勒市 (早、午、晚餐)

早餐後，專車送到機場，飛往曼德勒市。當地導遊接機，送往酒店。曼德勒市是緬甸王朝最後的首都。它位於距離仰光以北668公里處。它體現所有古代緬甸教育，社會和文化的製度。然而，自從緬甸外貿政策限制放寬以來，這個城市也深受影響。參觀一座古城Amarapura，意思是《不朽的城市》。訪問緬甸最大的教育修道院Mahagandaryone。每天早上十時半左右，將近700多位僧人在此排隊，舉行早飯儀式。從修道院沿路散步到U-Bein橋。這座已經有200年歷史的柚木橋是用廢棄了的因瓦(Inwa)古皇宮裡面的木材，由984根柚木組成。全長1.2公里，是世界上最長的柚木橋。我們沿著木橋，漫步欣賞週邊的農場和溪流。下午參觀妙南聖覺皇宮。這金碧輝煌的宮殿，代表緬甸的主權和獨立。原本的皇家宮殿在1945年3月英國軍隊空襲時被毀。政府依照原始圖樣和結構翻新維修。在1996年9月，新皇宮才竣工。其中的89座大殿，都是參照原來的照片，棕櫚葉手稿和微縮模型重新修建。接著我們前往Shwenandaw修道院。該院原來是宮殿建築群的一部分，後來被拆除。於1880年，在現址重建修道院。這院全部用木建成，遍佈雕刻精美的圖案和神獸。原本整個修道院都鑲著厚厚的金箔，由於熱帶的嚴酷氣候凌虐，今天只剩存內部的金箔還在。參觀被稱為世界上最大的一書-Kuthodaw塔(整套佛經都刻在729片巨大的石板上)。最後登上曼德勒山，俯看城市茫茫平原，冥冥薄霧的日落。

#### Day 8 Bagan > Mandalay (B, L, D)

Morning transfer without guide to the airport for flight to Mandalay is located 668 km north from Yangon and the last capital of the Burmese Kingdom. Mandalay embodies all the elements of Myanmar's ancient educational, social and cultural system yet the city is also influenced by the Chinese who have relocated here since the Burma foreign trade restrictions were eased. Visit an ancient city of Amarapura meaning the "City of Immortality". Make a visit Mahagandaryone Monastery the largest teaching monastery in Myanmar. Each day at around 10:30 close to 700 monks queue up for their morning meal ritual. Continue to U Bein Bridge for a walk along this 200 year-old teak bridge. It was constructed of 984 teak posts that were once part of the deserted Inwa Palace and it is 1.2 kilometers in length making it the world's longest teak span. This afternoon visit Mya Nan San Kyaw Palace (Royal Palace). This golden palace represents Myanmar's Sovereignty and independence. The Royal Palace was destroyed by a British forces air raid in March 1945 but was finally renovated and restored faithfully into its original structure in September 1996. The 89 main halls were re-built with reference to the original photographs, palm-leaf manuscripts and a miniature model. Later head to Shwenandaw Monastery, once part of the palace complex until it was dismantled and reassembled on its present site in 1880 as a monastery. This wooden structure is carved all over with beautiful motifs and mythical creatures. Originally the building was entirely covered in thick gold, today only the interior gold remains due to harshness of the tropical weather. Continue to Kuthodaw Pagoda, often called the world's largest book (a set of 729 huge stone slabs on which the Buddhist scriptures are inscribed). Finish the day with a visit to Mandalay Hill to watch sunset over the city plains. Overnight at Hotel in Mandalay.



#### 曼德勒市>阿瓦市>實皆市>曼德勒市 (早、午、晚餐)

上午參觀曼德勒市最受尊崇的MaharMyat釋迦牟尼佛像。這是一尊由全國人民捐獻所鑄造的青銅大佛，通體鑲著15厘米厚的金箔。圍繞曼德勒市漫遊，探索《阿瓦》和《實皆》地區的古都。從橋上跨越伊洛瓦底江到達實皆市。實皆山有600座的白色佛塔和寺院，被譽為緬甸的宗教中心。我們會造訪的寺廟寶塔，包括Swan OoPonNya Shin和U Min Thone Sae兩個地方。我們還到遊客不多的實皆區，典型緬甸市場參觀。我們會造訪一個小陶藝村，窺看緬甸滿街滿巷都有的陶水壺製作的過程。參觀緬甸從十四世紀到十八世紀的首都-阿瓦市。我們會搭乘渡輪過河，然後坐著本土特色的馬車參觀古老的木建Bagaya僧院，皇宮和城堡的遺跡。在阿瓦古城的廢墟區域，有許多小村莊，我們坐著馬車，仔細考察緬甸鄉村當地人的生活鱗爪，看看磚建的Mainu僧院和古老的守望塔。夜宿曼德勒市酒店。



### Day 9 Mandalay > Ava > Sagaing > Mandalay (B, L, D)

Visit MaharMyat Muni Buddha image. It is cast in Bronze and completely covered with 15cm thick gold donated by locals from all over the country. Continue for an excursion around Mandalay to explore the former capitals of Ava and Sagaing. Cross a bridge over the Irrawaddy River to Sagaing. Covered with 600 white-painted pagodas and monasteries, Sagaing Hill is widely regarded as the religious center of Myanmar. We'll visit pagodas such as Swan OoPonNya Shin and U Min Thone Sae. We'll also visit Sagaing's local market, a typical Burmese market. We'll also stop at a small pottery village to see the process of making the ubiquitous water pots. Continue south of the city to Ava, the capital from 14th to 18th centuries, where a short ferry ride will take us across the river to where our horse and carriage are waiting. Visit by native horse carriage to the old wooden Bagaya Monastery and the remains of the Royal Palace and Fort. There are many small villages located amid Ava's ruins and as you travel by horse and cart you'll get a glimpse of local life in the Burmese countryside, Mainu Brick Monastery and old watch tower. Overnight at Hotel in Mandalay.

### 10 曼德勒 > 赫霍 > 茵萊湖 (早、午、晚餐)

早上搭乘飛機前往赫霍。這城市是通往茵萊湖的大門。到達目的地後，在此地常駐的英語導遊會拿著名牌在機場歡迎各位。然後各位隨著觀光路線，在Shan高原上隨著車子爬坡，經過蜿蜒的公路，到達良丹瑞(Nyaung Shwe)碼頭。在那裡，各位坐船到酒店，登記辦理入住手續。然後，扮演著中國古代的名商人《范蠡》和美女《西施》，在茵萊湖上泛舟，蕩漾在湖光山色之間。接著我們首先要觀光的，是Phaungdawoo寶塔，裡面供奉著五尊小佛像。第二個不可錯過，就是在1850年代末期，用木材，在湖面上憑空架造的NgaPheChaung禪院(也稱《貓跳寺》)。在這裡你可以看到出名的「貓兒跳圈」的表演。也可以參訪此地的銀器製作坊，絲綢和蓮花紡織間，鐵匠工作坊，製作方頭雪茄煙的工廠，和傳統的船隻製造工廠等。夜宿茵萊湖的酒店。(茵萊湖位在海拔1328米的高地，約22公里長，最寬處11公里寬。該地以湖上居民和周遭居民們的奇特生活稱著。他們叫做《茵達人》。划船的技術極為奇特，只用一條腿去划船。環湖周圍有許多村莊和幾座寺廟。更有浮動在湖面的花園)！

### Day 10 Mandalay > Heho > Inle Lake (B, L, D)

Morning fly to Heho where gate way to Inle Lake. On arrival, welcome by English speaking stationed guide with your name board then you have to take a scenic route to NyaungShwe Jetty over the Shan Plateau. Then transfer to the hotel by boat for check in. Enjoy a boat ride on Inle Lake for the whole day. Your sightseeing will start with a visit the Phaungdawoo Pagoda, houses five small Buddha images. The next must see stop is NgaPheChaung Monastery, an attractive wooden monastery built on stilts over the lake at the end of the 1850s and where you can see the popular jumping cats leap through the hoops. Your tour would be completed with a visit to local silverware workshop, Silk and Lotus weaving workshop and traditional boat making factory, etc. Overnight at Hotel in Inle Lake.

### 11 茵萊湖 (早、午、晚餐)

如果機緣巧合，我們上午可以參觀著名的五日市集。市集開市的日期由當地人決定，因時、因地制宜，每五天更改一次。市集通常在上午十點左右結束。在這裡，我們會看到各個山地部落在熱鬧的氣氛中，買賣他們自己的農產品，蔬菜，水果，曬乾的茶葉，藝術品，獨特風格的木雕品等等。接著參觀位於湖西的Indein村。路過NyaungOhak修道院，沿著旁邊用數百個木樁圍著的台階小徑，不久就到達令人印象深刻的。從山坡上，可以看到浩瀚而廣寬，令人歎賞的大湖。回去乘船的路上，我們會路過一個有竹林的浪漫河邊，會有人在河裡沐浴呢。夜宿酒店茵萊湖。

### Day 11 Inle Lake (B, L, D)

Morning visit famous of 5 market day if we coincide. This market is subject to availability as the date is set by the local people and the location changes every 5 days. This market usually finishes at approximately 10:00 am. You will see hill tribes trading their farm products in a bustling atmosphere. Visit Indein village, located at the western side of the lake. Passing NyaungOhak Monastery and follow a stair path lined up with many hundreds of wooden columns, you finally will reach the impressive ShweIndein Pa-O complex. From the hillside you have great view over the lake area. On the way back to the boat, walk through a romantic bamboo forest at the riverside, where you may observe local people having a bath. Overnight at Hotel in Inle Lake.

### 12 茵萊湖 > 赫霍市 > 仰光 (早、午、晚餐)

早餐后送往機場飛回仰光。導遊機場接機，送往仰光市區，入住酒店。旅遊路程包括：參觀Kandawgyi大湖和附近一帶。這裡風景優美，是拍照留念的好地方。接著到以前叫做《Scott市場》的Bogyoke市場購物。這裡，凡是緬甸工藝品、首飾、紡織編織品、漆器等等，應有盡有。(注：Bogyoke市場逢星期一及公眾假期，關門公休)。傍晚參觀著名的仰光市海濱地標-Botahtaung寶塔。這裡供奉著佛祖的頭髮舍利。Nanthida碼頭可以見證當地人民的日常生活。欣賞氣氛壯觀的仰光河，這都是拍照留念的好素材。然後逛逛各式各樣食物，水果和產品的小印度城和中國夜市。夜宿仰光。

### Day 12 Inle Lake > Heho > Yangon (B, L, D)

Morning fly back to Yangon. Welcome by English stationed guide for Yangon city tour includes: visit Kandawgyi Lake and surrounding area which offer photo opportunities, shopping in the Bogyoke market formerly "Scott market", where you can get a wide range of Myanmar handicraft, jewelries, fabrics, lacquer wares and so on. (note: Bogyoke market is closed on Mondays and Public holidays). In the early evening visit Botahtaung Pagoda, a famous landmark on Yangon's waterfront where one can see Buddha's hair relic, Nanthida Jetty to witness the daily life of the local people and Yangon's River that offers a remarkable atmosphere with spectacular colours and photo opportunities then stroll around in little India & China town an evening market selling various kind of food, fruits and products. Overnight at Hotel in Yangon.

### 13 仰光 > 西貢 > 澳洲 (早)

早餐後自由活動，中午由專車送往仰光機場，飛往澳洲。

### Day 13 Yangon > Saigon > Australia (B)

Leisure times before transfer you to Yangon Airport.

### 14 抵達澳洲 Arrive Australia

所有節目安排按當地狀況決定，因天氣或航班原因本公司有權適時調整瀏覽安排，並且本公司保留最終決定和解釋權。以上所列酒店倘若已訂滿，本公司有權用其他同級酒店替換。如因個人原因未能及時會合導遊，本公司不承擔任何責任。如因個人原因、罷工、天氣、政治因素、戰爭、災難或其他人力不可抗拒等因素所引起的額外費用，本公司不承擔任何責任。

Nexus Holidays reserves the right to adjust the itinerary as it sees fit to ensure the smooth running of the tour and to substitute hotels of a similar standard if the hotels listed in our brochure are unavailable. Passengers must remain with the tour group at all times and must not deviate from the set itinerary. Nexus Holidays acts only as an agent and assumes no responsibility for any loss or damage caused arising directly or indirectly from incidents or events over which Nexus Holidays has no control.

## 酒店住宿 Hotel Accommodation

河內 Hanoi	Lan Vien Hotel	四星 4 star
下龍灣 Halong	Indochina Sail	四星 4 star
仰光 Yangon	Kandawgyi Palace hotel	四星 4 star
曼德勒 Mandalay	Sedona Hotel	四星 4 star
蒲甘 Bagan	Tharabar Gate Hotel	四星 4 star
茵萊湖 Inle Lake	Villa Inle Resort & Spa	四星 4 star



您的特約旅行社